



## Call for Tender

**Egyptian association for Water & Energy**  
**Reg. # 1438**  
**(ADIRA Scientific Project)**  
**- Funded by EU -**

## مناقصه عامه

**EWE**

**الجمعية المصرية للمياه والطاقة**  
**مشهره برقم 1438**  
**(ال مشروع العلمى - أديرا)**  
**- مدعم من الإتحاد الأوروبى -**

**EWE** invites specialized Companies to submit their offer for installing 2.0 m3/day solar distillation (thermal) unit (**Turn Key Project**); including well digging, site fencing, supply, installation and commissioning the unit with its measuring and monitoring devices, Solar drying basins, storing and operation room,...etc. in the North Coast of Egypt, as a part of an EU partially funded scientific project.

**Last Day for offer submission is Saturday November 4, 2006 at hr 12:00.**

تدعوا الجمعيه الشركات المتخصصه للتقدم بعروض لبناء وحده تحليه مياه (حراريه شمسيه) بسعه 2.0 م3 / اليوم (**تسليم مفتاح**) ، شامله حفر بئر ، تسوير للموقع ، توريد وتركيب وتشغيل وحده التحليه بأجهزه قياس ومتابعه ، أحواض تجفيف شمسيه ، بناء غرفه للتخزين والتشغيل ،...الخ. وذلك بالساحل الشمالي لمصر ، كجزء من مشروع علمى تجريبى مدعم جزئيا من الإتحاد الأوروبى.

**آخر موعد لتقديم العروض هو يوم السبت 4/نوفمبر/2006 الساعة 12:00 ظهرا**

For Tender specification & conditions documents ( costs 30 EURO or 200 EGP) and for more information, Please contact:  
Prof. Dr. Hassan El-Banna S. Fath (Project PI)  
Mobile: +20 10 514 2218  
e-mail: [h\\_elbanna\\_f@yahoo.com](mailto:h_elbanna_f@yahoo.com)

للحصول على كراسه الشروط والمواصفات ( مقابل 30 يورو أو 200 جنيه مصرى ) ، ولزيد من المعلومات ، يرجى الإتصال:  
أ.د. حسن البنا سعد فتح (الباحث الرئيسى)  
محمول: 010 - 514 2218  
ب إلكترونى : [h\\_elbanna\\_f@yahoo.com](mailto:h_elbanna_f@yahoo.com)